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посредственный.
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Татьяна Ивановна Бурцева — композитор, работающий в жанрах камерно-симфони-

ческой музыки, вокально-хоровой, музыки для театра и популярной музыки, поэт, педагог.

Живет и работает в г. Сосновый Бор Ленинградской области. Победитель VI Всероссийского

Открытого конкурса композиторов «Хоровая лаборатория XXI век. Музыка для детей и юно-

шества» 2013 г., Лауреат III международного конкурса «Композитор», Победитель конкурса

композиторов и аранжировщиков им. И. О. Дунаевского в номинации «Сочинение для му-

зыкального театра», Лауреат III международного конкурса «Таланты России», Победитель

конкурса патриотической песни («Пискарёвские плиты») и других конкурсов. Автор мю-

зиклов «Карлик Нос» и «Аленький цветочек». В мае 2017 года мюзикл «Карлик Нос» был

представлен петербуржцам в Мариинском-2, в зале Прокофьева. В жанре популярной музы-

ки написано свыше 460 песен для детей и взрослых.

Настоящий сборник содержит хоры в сопровождении фортепиано и a cappella и адресо-

ван детским и женским коллективам ДМШ, ДШИ и музыкальных училищ.

ББК 85.941

Б 91 Burtseva T. I. Choral Works : sheet music / T. I. Burtseva. — 2nd edi-

tion, stereotyped. — Saint Petersburg : Lan : The Planet of Music, 2020. —

88 pages. — (University textbooks. Books on specialized subjects). —

Text : direct.

Tatiana Ivanovna Burtseva is a composer, working in the genres of chamber-symphonic

music, vocal and choral music, music for theater and popular music, poet, teacher. Lives and

works in the town of Sosnovy Bor, Leningrad Region. Winner of the VI All-Russian Open

Competition of Composers “Choral Laboratory XXI century. Music for children and youth ”2013,

Laureate of the III International Competition “Composer”, Winner of the I.O.Dunaevsry

Composers and Arrangers Competition in the nomination “Work for Musical Theater”, Laureate

of the III International Competition “Talents of Russia”, Winner of the Patriotic Song Competition

(“Piskarevsky Plates”) and other competitions. Author of the musicals “Dwarf Nose” and “Scarlet

Flower”. In May 2017, the musical “Dwarf Nose” was presented to Petersburgers in the Mariinsky-

2, in the Prokofiev Hall. Author of more than 460 songs for children and adults written in the

genre of popular music.

This collection contains the choral works accompanied by piano and a cappella and is

addressed to children’s and female choir groups at children’s music schools, children’s schools of

arts and music colleges.
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